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Protokoll fört vid sammanträde med Svenska Kennelklubbens Föreningskommitté den 
20 november 2024. 
 
Det justerade protokollet redovisar vad som har avhandlats vid mötet. Beslut som 
fattats kan bli föremål för ändring av SKKs Centralstyrelse. 
 

Närvarande:  

Ordinarie ledamöter: 

Anneli Hultman (ordf.), Annelie Finnebäck, Torbjörn Håkansson, Lena Larsson och 
Jonas Öhrn. 

Adjungerade: 

Agneta Lönn, Meta Lönnberg och Katarina Swahn. 

Anmält frånvaro:  

Henrik Pettersson 

Protokoll: 

Ida Lundqvist  

 

§ 139 Sammanträdet öppnas 

Anneli Hultman hälsar de närvarande välkomna till dagens sammanträde. 
 

§ 140 Val av justeringsperson 

Jonas Öhrn utses att jämte ordförande justera dagens protokoll. 
  

§ 141 Fastställande av dagordning 

Kommittén beslutar att fastställa dagordningen utan ändringar.  
  

§ 142 Föregående protokoll 

a) Kommittén går igenom föregående protokoll och de uppdrag som genomförts.  
 

i. Förelåg uppdrag att kontakta Svenska Polarhundklubben, § 120 b och 131 
b. Ordföranden rapporterar att Henrik Pettersson har haft kontakt med 
klubben som har en del kvarstående frågor. 
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Kommittén beslutar att föreslå ett gemensamt möte med 
Jakthundskommittén och Svenska Polarhundklubben i början av januari 
2025 för att utreda vart klubben och rasen kan höra hemma. 
 

ii. Förelåg uppdrag att kontakta avtalsansluten klubb, § 130 b. Med anledning 
av erhållna skrivelser har Torbjörn Håkansson varit i kontakt med en av 
revisorerna i klubben samt även ordförande. Det kan konstateras att 
frågeställningarna i sak inte är något som kommittén ska hantera utan det 
är normalt något man tar direkt med styrelsen eller vid behov revisorerna 
som är medlemmarnas förlängda arm mellan årsmöten. 
 
Kommittén uppdrar till sekreteraren att underrätta medlemmarna. 
 

iii. Förelåg kontakt med SKKs avelskommitté. Ordföranden informerar om att 
möte med Avelskommittén är inbokat den 26 november 2024. 
Ordföranden, Jonas Öhrn, Lena Larsson och sekreteraren kommer att delta. 
 
Kommittén lägger därefter protokollet med godkännande till handlingarna. 

 
b) Förelåg uppdrag från FK/SKK 5–2024, § 111 d, att utvärdera valordningen i SKKs 

stadgar, se även § 156 b. 
 
Kommittén har beslutat att första steget i att utvärdera valordningen är att ta 
fram en enkät som kan översändas till SKKs direkta medlemsorganisationer.  
 
Kommittén uppdrar åt Torbjörn Håkansson, Jonas Öhrn, Katarina Swahn och 
sekreteraren att inleda arbetet med att utforma förslag på enkätfrågor. 
 
Kommittén beslutar att inhämta synpunkter på enkätförslaget från en 
referensgrupp bestående av representanter från länsklubb, specialklubb för 
arbetande och icke arbetande raser samt verksamhetsklubb. 
 
Därefter skickas den färdigställda enkäten till samtliga direkta medlems-
organisationer. 
 
Efter det att enkätsvaren sammanställts analyseras svaren av referensgruppen 
tillsammans med representanter från kommittén. 
 

§ 143 Bordlagda och återremitterade ärenden 

 Förelåg skrivelse från klubb angående ärende från SKK/FK 1–2022, § 17. 
 
Klubb har inkommit med återtagande av ansökan om att bilda egen rasklubb.  
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Kommittén noterar informationen och lägger därefter skrivelsen till 
handlingarna. 

 

§ 144 Ekonomisk rapport 

Förelåg ekonomisk rapport till och med oktober 2024.  
 

Kommittén går igenom rapporten och lägger därefter, med godkännande, 
rapporten till handlingarna. 

 

§ 145 Rapporter 

a) Ordförandes rapport 
Anneli Hultman rapporterar att hon deltagit vid Centralstyrelsens möte den 12-
13 november. 
 

b) Ledamöternas rapporter 
Jonas Öhrn 
Rapporterar om mycket arbete i samband med länsklubbssammanslagningen. 

 
Lena Larsson 
Inget ytterligare att rapportera vid dagens sammanträde, förutom de ärenden 
som redan finns på dagordningen. 
 
Annelie Finnebäck  
Inget ytterligare att rapportera vid dagens sammanträde, förutom de ärenden 
som redan finns på dagordningen. 

 
c) Sekreterarens rapport 

Rapporterar om ordförandeutbildning med Ellinor Eriksson. 
 

d) Chefsjuristens rapport 
Agneta Lönn rapporterar om arbete med utredningen av SKKs Disciplinnämnd. 

 
e) Övriga rapporter 

Meta Lönnberg 
Rapporterar om fortsatt skriftväxling med myndigheten för ungdoms- och 
civilsamhällesfrågor, MUCF. Hon rapporterar även om planerad utbildning om 
motioner och konferens för att locka fler unga till att bli ledare som kommer 
hållas sista helgen i mars. 
 
Katarina Swahn 
Rapporterar att årsmötessäsongen har dragit igång för flera av Svenska 
Brukshundklubbens klubbar ute i landet. Hon rapporterar även om att fortsatt 
arbete med SBK Tävling pågår. 
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§ 146 Föreningskommitténs verkställande utskott och per capsulambeslut  

a)  Förelåg inga nya beslut inför dagens sammanträde. 
 

§ 147 Stadgar samt kommitténs regelverk och publikationer 

a) Förelåg frågor om arkivering av klubbars handlingar. 
 
Frågor har inkommit om hur arkivering av klubbens handlingar bör gå till. 
Föreningshandbokens arkiveringsavsnitt är inaktuellt och i behov av 
uppdatering. 
 
Kommittén anser att om klubben använder sig av digital signering och har en 
beständig form av elektroniskt arkiv kan klubben spara sina handlingar digitalt. 
Klubben bör dock tänka på att säkerställa att flera har tillgång till det digitala 
arkivet för att minska sårbarheten.  

 
Kommittén uppdrar åt sekreteraren att uppdatera Föreningspaketets skrivning 
gällande arkivering samt att ta fram ett förslag till instruktioner gällande 
arkivering för klubbar. 
 

b) Förelåg fråga om att få ta del av handlingar som utgör underlag till kommitténs 
möten.  
 
Fråga har inkommit från klubb som önskar få tillgång till handlingar som 
skickats till kommittén och är underlag för kommitténs beslut.  
 
Kommittén anser att det är av yttersta vikt att klubbar och medlemmar känner 
ett förtroende för kommittén och att handlingar inte sprids i onödan. 
Kommittén kommunicerar alltid det som är väsentligt för att kunna förstå 
beslut och komma vidare i ärenden.  
 
Kommittén beslutar därmed att inte lämna ut de önskade handlingarna. 
 

c) Fråga om ersättningskrav. 
 
Fråga har väckts om hantering av sent inkomna krav på ersättningar för arbete 
och resor som ställs långt efter att årsmötet har fattat beslut om ansvarsfrihet, 
budget och verksamhetsplan.  
 
Kommittén uppdrar åt Torbjörn Håkansson, Agneta Lönn och sekreteraren att 
skapa ett stöd till klubbar gällande rutiner för utbetalningar av arvoden och 
reseersättningar. Uppdraget överförs till projektlistan, se § 156 b.  
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d) Förelåg fråga om angivande av namn i protokoll. 

 
Fråga har väckts i vilken utsträckning personer bör namnges i protokoll.  
 
Kommittén anser att som princip bör bara personer med ett uppdrag namnges i 
protokoll, exempelvis då klubben auktoriserar en domare, i övrigt bör personer 
benämnas som medlem. Delegat benämns lämpligen med namn och vilken 
klubb delegaten representerar.  
 
Kommittén uppdrar till sekreteraren att komplettera Föreningspaketet med 
ovanstående information. 
 

e) Förelåg fråga om när styrelse- eller årsmötesprotokoll inte har blivit 
vederbörligen justerat. 
 
Fråga har väckts om situation när vald justerare inte närvarat hela mötet eller 
inte kunnat nås för justering efter styrelse- eller årsmöte. 
 
Kommittén anser att om en justering av ett styrelseprotokoll eller 
årsmötesprotokoll, trots upprepade försök, inte genomförs, får frågan om 
justering tas upp vid nästkommande styrelse- respektive årsmöte. Har en 
ledamot inte deltagit i styrelsens arbete under verksamhetsåret bör detta 
framgå av verksamhetsberättelsen.  
 

§ 148 SKKs Föreningskonsulenter 

Frågan tas åter upp vid kommitténs möte i början av 2025. 
 

§ 149 Ärenden gällande länsklubb 
Förelåg inga nya ärenden vid dagens sammanträde.  

  

§ 150 Ärenden gällande specialklubb 

a) Förelåg ärende gällande specialklubbs stadgar.  
 
Specialklubb har bett om förhandsgranskning av förslag till nya stadgar.  
 
Kommittén anser att stadgarna bör hanteras på sedvanligt sätt, det vill säga att 
specialklubbens styrelse tar fram ett förslag till nya stadgar till sitt fullmäktige. 
Väljer fullmäktige att godkänna förslaget skickas detta därefter till 
Föreningskommittén för fastställande. 
 
Kommittén noterar även att det inskickade förslaget inte längre överens-
stämmer till fullo med de typstadgar som översänts till Centralstyrelsen för 
fastställande, och uppmanar specialklubben att uppmärksamma detta.  
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b) Förelåg ärende gällande vilandeförklarad rasklubbs hemsida. 
 
Fråga har inkommit om hur material från webbsida ska tas om hand då 
rasklubben inte längre är aktiv. 
 
Kommittén anser att frågan ska hanteras av ansvarig specialklubb och hänvisar 
medlemmen att kontakta denna. Kommittén uppmanar specialklubben att 
tillse att materialet lagras på ett tillförlitligt sätt.  

 
c) Förelåg ärende gällande rasansvar för grand danois. 

 
Förelåg skrivelse om rasansvar från styrelsen i specialklubb. 
 
Kommittén bordlägger frågan om rasansvar i avvaktan på SKKs Centralstyrelses 
beslut.  
 

d) Förelåg skrivelse från medlem angående påstådda felaktigheter inom rasklubb. 
 
Kommittén noterar informationen och konstaterar att val av en styrelse ska ske 
på det sätt som anges i stadgarna. Synpunkter ska dock i första hand framföras 
till ras- och specialklubb, varför kommittén hänvisar medlemmen att ta kontakt 
med dessa.  
 

e) Förelåg ärende om byte av rasklubbs namn. 
 
Svenska Pomeranian Klubben har vid extra årsmöte den 6 november 2024 
beslutat att ändra namn till Svenska Klubben för Tyska Spetsar. 
 
Specialklubben, Svenska Spets- och Urhundklubben, har tillstyrkt beslutet.  
 
Kommittén noterar informationen och uppdrar åt sekreteraren att underrätta 
berörda. 
 

§ 151 Ärenden gällande verksamhetsklubb 

 Förelåg inga nya ärenden vid dagens sammanträde.  
 

§ 152 Ärenden gällande avtalsanslutna verksamhetsklubbar 

a) Lista över klubbar och rapporter från kontaktperson: 
 

Svenska Kroppsvallarklubben – Lena Larsson. 
 
Svenska Hoopersklubben – Lena Larsson. 
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Lena Larsson rapporterar från kontakter med de avtalsanslutna 
verksamhetsklubbarna. 

 

§ 153 Ärenden gällande avtalsanslutna rasklubbar 

a) Förelåg lista över avtalsanslutna rasklubbar. 
 
 
 

Ledamöterna rapporterar från kontakter med respektive avtalsansluten 
rasklubb. 
 
 
 
 

 

Klubb Rasansvar Kontaktperson 

Jack Russell Klubben, JRK  Nej Anneli Hultman 

Ras- och avelsföreningen för Cane 
Corso, RACC  

Ja Annelie Finnebäck 

Rasklubben för Portugisisk Vattenhund, 
RPVH 

Ja Henrik Pettersson 

Svenska ADB Klubben Ja Torbjörn Håkansson 

Svenska Barbetklubben, SBBK Nej Henrik Pettersson 

Svenska Biewerterrierklubben, SBWTK Nej Jonas Öhrn 

Svenska Blodhundsklubben, SvBK Ja Anneli Hultman 

Svenska Kooikerhondjeklubben, Skooi Ja Annelie Finnebäck 

Svenska Kromfohrländerklubben, SKLK Ja Lena Larsson 

Svenska Lagotto Romagnolo Klubben, 
SLRK 

Ja Henrik Pettersson 

Svenska Lancashire Heeler Klubben, 
SLHK 

Ja Jonas Öhrn 

Svenska Landseerklubben, SvLK Ja Torbjörn Håkansson 

Svenska Miniature American 
Shepherdklubben, SMASK 

Nej Torbjörn Håkansson 

Svenska Perro de Agua Español Klubben, 
SPDAEK 

Ja Annelie Finnebäck 

Svenska Porcelaineklubben, SPoK Ja Jonas Öhrn 

Svenska Shar Pei Klubben, SvSpK Ja Lena Larsson  
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b) Förelåg ärende gällande avtalsansluten klubb. 

 
Förelåg ansökan från Svenska Biewerterrierklubbens styrelse om att anslutas 
till Svenska Dvärghundklubben, SDHK.  
 
Kommittén anser att beslutet om att ansöka till en specialklubb ska vara ett 
årsmötesbeslut. Kommittén rekommenderar även rasklubben att ta kontakt 
med tilltänkt specialklubb för att efterhöra specialklubbens inställning till en 
anslutning. 
 

c) Förelåg ansökan från Svenska Biewerterrierklubben om att få rasansvar. 
 
Kommittén bordlägger frågan om rasansvar i avvaktan på beslut om önskad 
specialklubbstillhörighet.  

 

d) Förelåg frågeställning från Jakthundskommittén. 

 

Fråga har väckts av SKKs jakthundskommitté gällande klubbtillhörighet för raser 
där jaktformen inte är tillåten i Sverige.  

 

Kommittén uppdrar åt sekreteraren att föreslå ett möte med Jakthunds- 
kommittén. Vid mötet kommer ordföranden, Jonas Öhrn, Henrik Pettersson 
och sekreteraren att delta.  

 

§ 154 Ärenden gällande raser utan klubbtillhörighet 

a) Förelåg lista på raser utan klubbtillhörighet. 
 
Kommittén går igenom listan och noterar att en ny ras har tillkommit. Lena 
Larsson noterar att raser saknas på listan.  
 
Kommittén uppdrar åt sekreteraren att undersöka kriterierna för uttag av lista 
och uppdatera dessa. 
 
Kommittén lägger därefter listan till handlingarna. 
 

§ 155 Ärenden gällande verksamheter utan klubbtillhörighet 

 Förelåg inga nya ärenden vid dagens sammanträde. 
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§ 156 Projekt 

a) Pågående projekt  
 
Hålla utbildning för årsmötesordförande vid fullmäktige- och årsmöten. 
 
Utbildningen är genomförd den 9 november 2024. 
 
Följa upp om nya propositioner ska läggas till KF 2025 angående de 
stadgeändringsförslag som inte gick igenom då de inte fick kvalificerad 
majoritet. (KF § 33 & § 37) 
 
Kommittén planerar att ta upp frågan vid organisationskonferensen 2025. 
 
Tidsbestämt uppdrag från Centralstyrelsen att ta fram ett förtydligande av vad 
en delegation till specialklubb innebär, med riktlinjer för vad som kan delegeras 
vidare till rasklubb (en delegationsordning där beslutsrätt, skyldigheter och 
rättigheter framgår). 
 
Förfrågan är skickad till övriga kommittéer om vad som ska finnas med i en 
delegeringsordning. Svarsdatum den 31 januari 2025. Kommittén planerar att 
ta upp frågan vid organisationskonferensen 2025. 
 
Tidsbestämt uppdrag att skapa nya typstadgar. 
 
Typstadgarna är överlämnade och behandlade vid SKKs Centralstyrelses möte 
den 12-13 november.  
 

b) Nya projekt  
Tidsbestämt uppdrag att utvärdera valordningen i SKKs stadgar. 
 
Se § 142 b. Uppdraget ska vara klart till Kennelfullmäktige 2025. 

 
Tidsbestämt uppdrag att uppdatera Föreningspaketets skrivning gällande 
arkivering samt att ta fram instruktioner gällande arkivering till klubbar. 
 
Se § 147 a. 
 
Tidsbestämt uppdrag att skapa ett stöd till klubbar gällande bestämmelser 
kring utbetalningar av arvoden och reseersättningar. 

 
Se § 147 c. 
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§ 157 Protokollsutdrag från Centralstyrelsen och kommittéer 

Förelåg inga protokollsutdrag vid dagens sammanträde.  
 

§ 158 Till kommittén för kännedom 

a) Förelåg information från SKKs standardgrupp angående översättning av 
rasstandard för biewerterrier.  
 
Kommittén noterar informationen och lägger därefter skrivelsen till 
handlingarna.  
 

b) Förelåg information från SKKs medlemsservice angående ny förkortning för 
blivande Skånska Kennelklubben (SKAKK). 
 
Kommittén noterar informationen och lägger därefter skrivelsen till 
handlingarna.  
 

c) Förelåg skrivelser från medlemmar gällande ärendet Grand Danoisklubben. 
 
Kommittén noterar informationen och lägger därefter skrivelsen till 
handlingarna.  
 

§ 159 Datum för nästkommande sammanträde 

Kommittén går igenom förslag till mötesdatum för 2025, inbokning av datum 
sker efter avstämning av vilka datum som passar ledamöterna bäst. 

 

§ 160 Information från sammanträdet - till vem, om vad och varför  

Kommittén uppdrar åt sekreteraren att ta fram ett förslag till nyhetsbrev som 
kan skickas till klubbarna innan årsskiftet. 
 

§ 161 Sammanträdets avslutande 

 Kommitténs ordförande Anneli Hultman tackar samtliga ledamöter och avslutar 
sammanträdet. 

 
Vid protokollet  
 
__________________ 
Ida Lundqvist 
 
Justeras  
 
___________________ ___________________ 
Anneli Hultman  Jonas Öhrn 


